
 

 

                    Protokoll från 

KRETSSTÄMMA 2016 

Naturskyddsföreningen i Botkyrka–Salem 

söndagen den 13 mars Studiefrämjandets lokal, 
Römossevägen 25 

 

 

1. Kretsstämman öppnades. 

  

2. Stadgeenliga punkter. 

 

2.1. Arne Söderbom valdes till ordförande och Harald W Thorburn till sekreterare vid 

stämman. 

 

2.2. Carl-Henrik Ramsay och Hans Terelius valdes att jämte ordföranden justera 

protokollet. 

 

2.3. Dagordningen fastställdes 

 

2.4. Konstaterades att stämman blivit behörigen utlyst. 

 

2.5. Bifogad närvarolista (bilaga 1) fastställdes till röstlängd. 

 

2.6. Stämmoordföranden gick igenom verksamhetsberättelsen. Den godkändes av 

kretsstämman. 

 

2.7. Els-Mari Eliasson redogjorde för den ekonomiska berättelsen. 

 

2.8. Hans Terelius läste upp revisorernas berättelse. Den lades till handlingarna. 

 

2.9. Resultat och balansräkningen fastställdes. 

  

2.10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 

  

2.11. Jan-Peter Falk omvaldes till ordförande i kretsen, tillika i styrelsen. 

 

2.12. Till ordinarie ledamöter av styrelsen omvaldes Bo Ljungberg, Harald W Thorburn, 

Els-Mari Eliasson, Hasse Andersson och Helene Sjölund. Susanne Govella valdes till 



 

 

ordinarie ledamot. Fältbiologerna har ingen verksamhet i Botkyrka eller Salem och 

därför kan ingen representant utses för dem. 

2.13. Till suppleanter av styrelsen omvaldes Barbro Hammar, Sven Persson, Rolf Ekberg 

Jan Govella och Emeli Cronholm.  Arne Söderbom valdes till suppleant. 

 

2.14. Till ordinarie revisorer av styrelsen omvaldes Kurt Hermelin och Hans Terelius och 

till suppleanter omvaldes Sussi Engdahl och Carl-Henrik Ramsay. 

 

2.15. Till valnämnden valdes Sven Persson, Uttran och Gunilla Nuse, samt omvaldes 

Arne Söderbom (sammankallande). 

 

2.16. Martin Lindén informerade om vad som är på gång i länsförbundet. 

Användning av donationen från Botkyrkapartiet diskuterades. Följande förslag 

framfördes: 

 

2.16.1. Jan Govella föreslog en inventering på Hågelby, kanske över flera årstider 

2.16.2. Kerstin Thorburn föreslog en satsning på ekologisk mat 

2.16.3. Carl-Henrik Ramsay förordade en fladdermusinventering i Tumba skog 

2.16.4. Gunilla Nuse föreslog inventering i samband med förslag till nybebyggelse 

2.16.5. Hasse Andersson tyckte vi skulle efterlysa förslag på vår webbplats. 

2.16.6. Jan-Peter förordade ett bidrag till bussresa för företrädare för kommunerna 

inom Bornsjökilen 

 

3. Stämman avslutades. 

 

 

 

Vid protokollet: ……………………. 

  Harald W Thorburn 

 

Justerat av:  ……………………. ………………………. 

  Carl-Henrik Ramsay Hans Terelius 

  ……………………. 

  Arne Söderbom 



 

 

Bilaga 1 

 

Närvarolista (medlem/ej medlem enligt egen uppgift): 

 

Harald W Thorburn 

Kerstin Thorburn 

Jan-Peter Falk 

Sven Persson 

Ulla Olofsson 

Barbro Hammar 

Rocio Johansson 

Björn Johansson 

Hans Terelius 

Ragnhild Eklund  

Bertil Dahlby 

Rolf Ekberg 

Sven Persson 

Tora Persson 

Sören Morberg 

Els-Britt Morberg 

Jan Govella 

Erica Govella 

Kurt Hermelin 

Martin Lindén 

Sussi Engdahl (ej medlem) 

Hasse Andersson 

Carin Guteman Björling 

Gunilla Nuse 

Carl-Henrik Ramsay 

Karin Söderbom Börjesson 

Susanne Govella 

Els-Mari Eliasson 

Arne Söderbom 

 

 


